

## IPPC-6152/6172/6192 Series

## **Mounting Installation Guide**

### **Panel Mounting Setup Guide**

Follow these instructions to use the panel bracket:

- Take the four mounting brackets out of the accessory box.
- Attach the four mounting brackets by inserting the screws into the keyhole slots on the cover of the monitor.
- Use the screws to secure the brackets to the cover. Tighten the screws to secure the monitor to the back panel.







For more information on this and other Advantech products, please visit our website at:

#### http://www.advantech.com

For technical support and service, please visit our support website at:

#### http://www.advantech.com/support

This manual is for the IPPC-6152&6172&6192 Series..

Part No. 2003615230 Printed in China 1st Edition, July 2013

### **Rack Mounting Setup Guide**

The customized rack mounting package of IPPC-6000 series is designed to help users install the computer on the mounting bracket perfectly.

The rack mounting package should contain each of the following:

- · Rack mount:
- · Packet of screws.

#### Order Information

Description	Ordering Part Number
IPPC-6000 Rack mount Kit	IPPC-6152A-RMKE
	IPPC-6172A-RMKE
	IPPC-6192A-RMKE

Follow the procedures below to attach the rack mounting bracket:

- 1. Attach one rack mount to the bracket with 2 screws.
- 2. Carefully place the computer on the rack mount.
- 3. Put the other rack mount over the computer. Fasten the rack mount to the bracket with 2 screws.
- 4. Tighten the screws to avoid damage caused by accidental dropping or shock.

IPPC-6152



IPPC-6172



IPPC-6192



Note

The IPPC-6172's brackets are installed at the top and bottom, which is different from The IPPC-6152 and IPPC-6192 whose brackets are installed on the left and right sides.

## **ADVANTECH**

# IPPC-6152/6172/6192系列

## 安装指南

### 面板安装指南

请按照以下步骤安装面板支架:

- 1. 从附件盒中取出4个安装支架。
- 2. 将螺丝插入显示器盖的孔位中,从而将4个安装支架放 置好。
- 3. 用螺丝将支架固定在显示器盖上,然后旋紧逻辑将显示器 固定在面板上。







# 有关本产品及研华公司其它产品的信息,请访问我们

http://www.advantech.com

如需技术支持与服务,请访问我们的技术服务网站:

http://www.advantech.com/support

本手册适用于IPPC-6152&6172&6192系列产品。

料号: 2003615230 中国印刷

的网站:

第一版, 2013年7月

### 机架安装指南

IPPC-6000系列的客制化机架安装包旨在帮助用户将计算机与机架进行完美安装。

机架安装包内应包含以下物品:

- 支架
- 螺丝

#### 订购信息

说明	订购产品型号
IPPC-6000机架安装套件	IPPC-6152A-RMKE
	IPPC-6172A-RMKE
	IPPC-6192A-RMKE

请按照下面的步骤进行安装:

- 1. 首先,将附件盒中的机器固定支架用2颗螺丝锁到机架上。
- 2. 将机器卡入机器固定支架上,注意需用手托扶机器。
- 3. 将另外一个支架卡入到机器上,并用2颗螺丝锁到机架上。
- 4. 为防止机器发生意外跌落或脱位,您可以将螺丝锁紧。

IPPC-6152



IPPC-6172



IPPC-6192



注 IPPC-6172的支架是上下安装的,与IPPC-6152&6192的 左右安装不同。